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Ilkovičova 2, 842 16 Bratislava 4

T́ım č.11
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1 Zhrnutie stretnutia

Na začiatku stretnutia sme si skontrolovali pŕıtomnost’ všetkých členov.

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Tibor Vincze, MSc.

• Juraj Kočǐsko

• Lukáš Šulek

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomné na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Lucia Cveková

Členovia t́ımu:

• Adam Benovič

Hlavné body stretnutia

• Rev́ızia splnených úloh (posledné stretnutie s vedúcim t́ımu)
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2 Priebeh stretnutia

Rev́ızia splnených úloh (posledné stretnutie s vedúcim t́ımu)

V úvode stretnutia sme si povedali, že toto stretnutie je naše posledné spoločné s vedúcim t́ımu a
product ownerom. J.Kočǐsko sa pýtal, ako chceme vlastne pokračovat’. Hovoŕı, že by sme mal mat’

niečo funkčné. L’uboš hovoŕı, že aplikácia funkčná je. J.Kočǐsko chce, aby sme si prešli spolu celý
proces ako sa aplikácia a webová stránka použ́ıvajú, lebo im vraj niečo nefungovalo. L’uboš sa ponúkol,
že to teda vyskúša on.

Ďalej sa J.Kočǐsko pýtal, či sa nedá pripojit’ aplikáciu do emailu. Filip hovoŕı, že to malo byt’ v
store, ale jednak na to neostal čas a tiež ani prostriedky (nat’ahovalo sa to aj z ich strany).

L’uboš medzitým nainštaloval aplikáciu, pridal sa vo webovej aplikácii ako beneficiary a dal to
d’alej J.Kočǐskovi vyskúšat’. Spomı́naná chyba sa tam neobjavila. Celý proces úspešne zbehol až po
verifikáciu. J.Kočǐsko sa d’alej pýtal, či to vieme pozriet’ v databáze. Filip hovoŕı, že án, dá sa, pŕıpadne
sa to dá pozriet’ aj v histórii. Export je v exceli, vo formáte .csv. Vedúci t́ımu, Tibor, sa pýtal, či tam
môžu byt’ aj d’aľsie informácie ako napr. č́ıslo občianskeho preukazu. O tom sme sa rozprávali a predtým
to tam nechceli.

Potom L’uboš ukázal ešte pridanie nov=ho použ́ıvatel’a a potvrdenie registrácie použ́ıvatel’a. Filip
hovoŕı, že bude potrebné ešte nahradit’ email, ked’že zatial’ je tam náš gmail.

Vedúci t́ımu si žiada pŕıstupy a kontakt na jednu osobu do budúcna, pre pŕıpad, že by bolo potrebné
ešte niečo riešit’. J.Kočǐsko zhodnotil, že sme ukázali, že vieme dat’ dokopy niečo funkčné, aj ked’ biznis
sa na tom postavit’ nedá. Filip súhlaśı, ked’že aplikácie ani nie sú v store, takže to nie je pripravené na
produkciu. Tiež je ale nutné dodat’, že sme dlho čakali na viacero podkladov od nich, ktoré sme nedostali
do konca semestra. J.Kočǐsko pokračuje s tým, že vzhl’adom na obmedzené kapacity ich aj naše, tak
funkčnost’ produktu je ok. Vieme, čo treba ešte vyriešit’ a kde sú hluché miesta. Ich ideálny scenár je,
že si to prejdú, sṕı̌su, vytvoria scope pre d’aľsie šprinty. Majú k dispoźıcii externých programátorov.
Napriek tomu by nás oslovili neskôr, aby sa to dalo do funkčnej podoby. Časovo to vidia na nejakých
20-30 hod́ın. Jedná sa o funkčnost’ end to end, aby to bolo v storoch, aby tam bolo napojenie na ich
CRM. Vytvoria scope a povieme, či áno alebo nie. Vidia to tak do konca júna cca.

Potom sa ešte Lukáš Šulek pýtal, či je testovaćı protokol v poriadku. Ak bude niečo zlé, tak sa
máme ozvat’. Na konci si ešte vypýtali propagačné materiály, ktoré sme vytvárali (plagát, prezentácia,
článok na TP Cup, video).
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